
Záznam z  jednání Vedení SH ČMS konaného dne 6. 10. 2015 v Praze. 
 

 
Přítomni:  starosta SH ČMS Karel Richter, náměstkové starosty SH ČMS Lubomír Janeba, 
Jaroslav Salivar, Monika Němečková, Jan Slámečka, Richard Dudek, předseda ÚKRR Jan 
Bochňák, ředitel kanceláře  Jan Aulický a poradce starosty Ivan Jirota. 
  
 
1) Zahájení  
Zahájil starosta K. Richter, přivítal přítomné na druhém jednání Vedení po V. sjezdu 
SH ČMS, přednesl přítomným program dle pozvánky a požádal o připomínky a náměty.  
 
■ Vedení program schválilo.  
 
2) Kontrola plnění usnesení                                                 
Materiál předložen písemně.  
 
■  Vedení souhlasilo, po aktualizaci splněných úkolů, s jeho předložením VV 
 
3) Dopracování plánů práce VV, Vedení, SS OSH a ÚOR na rok 2016 
- K. Richter informoval, že plán práce VV, vedení, SS OSH byl na programu posledního VV 
a stále se dopracovává o termíny školení a MČR dětí a dorostu.  
 
■  Vedení ukládá náměstkům, kteří mají na starosti jednotlivé oblasti zabezpečit na prvních 
jednáních  ÚO Rad plány práce dle hlavního plánu práce.  
 
4) Upřesnění zaměření činnosti SH ČMS pro rok 2016 a VH SDH  
- K. Richter informoval, že na kancelář přišly od vedoucích ÚO Rad návrhy zaměření jejich 
činnosti na roky 2016.  
 
■  Vedení ukládá J. Aulickému všechny návrhy spojit do jednoho materiálu s názvem 
„Zaměření činnosti SH ČMS na rok 2016“   
 
5) Příprava jednání VV  SH ČMS  
- J. Aulický předložil Vedení pozvánku na jednání VV SH ČMS na termín 23. 10. 2015 od 
16:00 hod v  Přibyslavi. Pozvánka byla projednána, upravena a schválena.  
 
■  Vedení odsouhlasilo pozvánku na jednání VV SH ČMS.   
 
6) Různé 
- K. Richter informoval, že hasičský sport se napříč politickým spektrem těší velkého zájmu a 
je pravděpodobné, že v roce 2016 bude konečně zařazen mezi TOP 80 sportů v ČR. Tím se 
otevře spousty možností čerpání finančních dotací a podpor.  
 
- K. Richter informoval o VI. MČR v CTIF, které se konal ve Dvoře Králové nad Labem dne 
26. 9. 2015. MČR se zúčastnilo celkem 15 družstev z toho 8 z ČR a 7 ze zahraničí. MČR 
proběhlo na vysoké úrovni za velké pomoci HZS Královehradeckého kraje a KSH 
Královehradeckého kraje.  
 
 - K. Richter informoval, že v DR HVP, a.s. se uvolnila dvě místa, která se musí obsadit, a to 
nejlépe odborníky z řad SH ČMS. Navrhuje p. Josefa Jermáře (OSH Ml. Boleslav) a Zdeňka 
Slípka (OSH Opava). Oba členy musí pro funkci v DR HVP prověřit ČNB.  



■  Vedení odsouhlasilo navržené pro funkci v DR HVP, a.s.   
 

I. Jirota předložil návrh rozpočtu na rok 2016 a seznam pohledávek SH ČMS vůči OSH. 
K návrhu rozpočtu se vedla diskuse s úpravami sjednocení financí na provoz ÚO Rad, 
navýšení rozpočtu pro konání rep. vyhodnocení PO očima dětí a konání ligových soutěží 
CTIF.  
U pohledávek se vedla diskuse k OSH Jeseník, které nehradí své závazky vůči SH ČMS.  

  
■  Vedení odsouhlasilo navržené změny do rozpočtu SH ČMS a uložilo urgovat OSH Jeseník 
o dlužnou částku.  
 
- K. Richter informoval o tom, že se uskutečnila první schůzka k MČR v PS 2016. Toto MČR 
se bude konat v Brně od 26. - 28. 8. 2016. Schůzka proběhla na atletickém stadionu VUT 
Brno, kde se MČR bude konat. Jednalo se především o zajištění akce a finančním zajištění.  
M. Němečková informovala členy Vedení, že na organizační schůzce k MČR v PS v Brně byl 
odsouhlasen návrh na konání MČR dorostu v disciplíně Výstup na cvičnou věž. 
 
- J. Aulický předložil vedení návrh výběrového řízení na post Tiskového mluvčí pro SH ČMS 
a Organizačního pracovníka pro oblast hasičského sportu. Dále informoval vedení, že 
asistentce p. Kolouchové končí 31. 12. 2015 pracovní smlouva, která byla uzavřena na dobu 
určitou a dotyčná již nemá zájem ji obnovit. Vedení schválilo vypsání i tohoto výběrového 
řízení. 
 
■ Vedení schvaluje vyhlášení výběrové řízení na posty:  
a) Tiskový mluvčí - manažer pro vztahy s veřejností (Public Relation manažer) 
b) Asistentka starosty SH ČMS 
c) Organizační pracovník pro oblast hasičských soutěží 
 
- K. Richter dále informoval, že dnes společně s J. Salivarem navštíví Ministerstvo práce a 
sociálních věcí, dne 15. 10. Ministerstvo financí a dne 19. 10. Ministerstvo zdravotnictví.  
 
- M. Němečková informovala o průběhu semináře u SSS ČR na téma: Dotační programy pro 
sport, které vyhlásilo MŠMT. Semináře se zúčastnil rovněž M. Sojka. Na základě získaných 
poznatků budou zpracovány příslušné žádosti o dotace pro oblast sportu na rok 2016. Dále 
informovala o účasti na semináři k novým dotačním programům v oblasti mládeže. I zde 
budou do 31. 10. 2015 zpracovány příslušné žádosti o dotace. 
 
- M. Němečková sdělila přítomným, že dnešního dne zveřejnilo MŠMT přehled spolků, 
kterým byl do roku 20202 udělen Titul organizace uznaná pro práci s dětmi a mládeží. Z 30 
konečných uchazečů uspělo pouze 13 spolků včetně SH ČMS. 
 
- J. Aulický nabídl členům vedení, vstupenky na finále MISS hasička Československo 2015.  
 
 
 
Zapsal dne 6. 10. 2015   Jan Aulický           
 


